

Styrelsemöte

Datum 2018-02-12
Tid 18:00 – 20:00
Plats Klubbstugan Borgholm

Närvarande Vidar Fransson
Mikael Fingal
Tomas Karlsson
Mathias Pantzar
Carl Henrik Häll
Hans Carlsson
Björn Almgren
Rolf Carlsson

Saknas

Göran Carlsson

- Dagordning**
1. Mötets öppnande
 - Vidar öppnade mötet
 2. Godkännande av dagordningen
 - Dagordningen godkändes
 3. Föregående protokoll
 - Föregående protokoll godkändes
 4. Kassörrapportörens genomgång
 - Ekonomin ser god ut.
 5. Inkommande post
 - Diverse fakturor har inkommit
 6. Utgående post
 - Medlemsutskicket är gjort
 7. Licensintyg
 - Punkten behandlades

8. Medlemsfrågor

- Inga att ta upp

9. Tävlingar 2018

- Avrostningen 24/2 Rolf C och Carl-Henrik
- Påskmällen 31/3 Tomas och Steve
- DM I grovpistol 30/5 Rolf Carlsson
- Carl-Henrik kan tänka sig att sammanställa måndagstävlingens resultaten.
- Fältserien startar snart och lag ska sättas ihop. Björn sätter ihop lagen.
- K14 tävling den 14/6, vidar håller samman denna.
- Banserien – Vidar håller samman detta.
- Hemorten – Tomas hittar någon utanför styrelsen som tar hand om denna tävling
- Mathias väljer ut 17 till måndagsvärdar och skickar till vidar
- Ringmästerksap std pistol 2/5 – Tomas hittar en-två personer utanför styrelsen.

10. Medlemsutskick / årsavgift

- Medlemsutskicket är skickat inklusive medlemsfaktureringen för 2018.

11. Aktivitets listan

Nr	Möte	Aktivitet
2016-01		Besiktning Borgsholm (enl nya SäkB måste vi själva boka!!) HV: Besiktning ska beställas till 2019 våren Klart till nästa möte
2016-02		Besiktning Himmelstادلund (enl nya SäkB måste vi själva boka!!) HV: 2018 hösten Klarte till nästa möte
2016-05	2016-06-20	Titta på hur vi kan utveckla klubb träningar/tävlingar
2017-0		Duellställsfrågan
2017-8	MP	Inomhustävling i himpa i November 2018 , luften öppnar första onsdagen i oktober, km Luft 29 nov
2017-09		Kurs till ht 2018 ska läggas krut på
2017-09		Vi behöver en Utbildningsgrupp som kan hålla utbildningarna och hålla samman

2017-09	TC	Torrdass		
2018-01-01	VF	Ytterligare Container utreds		

12. Klubbaktiviteter

- Klubbafton den 23/4 klockan 18:00.

13. Nybörjar utbildning

- En prova på "kväll" diskuteras för att folk ska få känna på hur de är att skjuta pistol.
Den första planeras att genomföras i augusti – september och efter det ska en kurs påbörjas.

14. Magnumfältmål

- Tomas har lämnat förslag på att klubben skulle va i behov av stålsmål för att göra banläggningen lite roligare banläggning. Mathias hör med Curt Nicolin Gymnasiet om vad de skulle vilja ha för att göra det jobbet.

15. Container

- Det går inte att få tag i 20 fots containrar men det finns gott om 40 fots containrar.
Styrelsen beslutar att köpa in en 40 fots container för max 30 000kr. Vidar ansvarar för inköpet.

16. Övriga frågor

- Styrelsen beslutar att amunitionsförsäljningen från klubben avslutas från och med dagens datum.
- Mailutsick om aktivitetskorten och om man vill ha märkena som följer till dessa.
- Roffa redogjorde för förenings tränar instruktörs utbildning. Carl Henrik är intresserad.
- Utskick görs om Ringens årsmöte

17. Nästa möte

- Nästa möte planeras till den 12/3 klockan 18:00 på Solar

18. Mötets avslutande

- Vidar avslutade mötet